
Exciting new Zoom Wai Wai NET Reading Channel! 
 

26th November, 2020 
Dear P.1 parents and students, 

 
We are extremely excited to have three new NETs this year and we hope that it will help all 
our students to improve their English Language skills!  For that reason, we are super 
excited to announce that we will be having a Zoom Wai Wai NET English Reading Channel 
beginning early December, 2020!  The Zoom Channel will be conducted by our new 
three new NET teachers, for all parents and students from P.1 – P3.  The sessions will be 40 
min long. The login ID and passwords for the special lessons of different levels (P.1, P.2, P.3) 
have been printed in the “Student Online Real-time Zoom Class Meeting” circular. More 
information will be given to our students nearer the time, regarding these lessons. 
 

 NET Time Date 
P.1 Miss Gabby 
P.2 Mr. Rio 
P.3 Mr. Juan 

2:30pm 
 to 

 3:10pm 

Thurs & Fri 
3,10,11,17,18 December 

 
CKW is committed to provide support to all of our students, especially in giving them an 
opportunity to explore English outside the classroom.  For that reason, our three new NETs 
will be working closely with you and your children to help you explore all of these options, 
and more.  This is an optional programme, but we hope that all the parents and students 
will be become excited about it and work with our new NETs after school to improve all of 
their language skills.   
 
Why is it important to read with your child?  Let’s look at some of the studies done by 
professional researchers: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

Kind regards, 
NET teacher : Ms Loock 
The Principal : Ms Wai Suk Ching 



Exciting new Zoom Wai Wai NET Reading Channel! 
             

  
親愛的 P.1 -P.3 家長和學生： 

 

我們非常高興今年有三個新的外籍老師加入陳國威小學這大家庭，希望這安排能有助

提高同學的英語能力。疫情下，為了增加同學與外籍老師溝通的機會，我們非常興奮

地向各位家長及同學宣布一個消息—我們於 12 月初開始，將開設一個「英語閱讀頻

道」，此頻道將由我們三位新的外籍老師主持，為 P.1 至 P3 的所有家長和同學提供

英語溝通的平台，每課節將約 40 分鐘，頻道將使用全級特別課堂使用的 Zoom 代碼及

密碼 (即 P1 / P2 / P3 的登入資料)，資料已臚列於早前派發的《「學生 ZOOM 線上實

時課室會議 ID 及密碼」20/11 更新版》通告上。有關頻道的時間如下： 

 

 外籍老師 時間 日期 

P.1 Miss Gabby 

P.2 Mr. Rio 

P.3 Mr. Juan 
下午 2:30 - 3:10 

星期四或五 

12 月 3,10,11,17,18 日 

(共 5 天) 

 

本校致力於為我們所有的學生提供支援，特別是讓他們有機會在課堂外探索英語。 因

此，我們的三個新的外籍老師將與您和您的孩子密切合作，這個是一個額外課程，家

長可讓同學自由參與；但我們期望所有的家長和同學都會對此頻道 Wai Wai Reading 

Channel 感興趣，並期待小朋友在放學後仍可與外籍老師溝通，提高他們英語的技能。 

 

               博愛醫院陳國威小學 

               外籍老師：Ms Loock 

               校  長：韋淑貞  謹啟 

 

二零二零年十一月二十六日 


